
Referat fra bestyrelsesmødet i fællesforeningen d. 18/5-2020  

 
 

Til stede: Pernille, Jan, Anne, Nis Peter, Flemming, Britt, Kim, Britta og Marianna 

 

 

 
 

1. Godkendelse af referat 
Referatet fra 3. marts 2020 blev godkendt 
 

2. Folderen. 
Blev gennemgået. Marianna tilretter den og fristen for indlevering af rettelser/nyt materiale er 1. juni. 
 
Flemming sender ”regning” ud til sponsorer og laver sedler vedr. kontingent, der skal omdeles sammen 
med køleskabsudgaven af folderen senere. 
 

3. Fondsmidler. 
Der er kommet nogle penge til  TRX-projketet. Der blev diskuteret, om man skal søge til renovering af 
lokalarkivets lokaler, således at det kan bruges af de unge når der er arrangementer i huset. 
 

4. Eventuelt. 
Kim fortalte, at der var planer om en ovalbane til ridning hos dem. 
 
Der kom også forslag til, at der igen blev holdt et loppemarked.  
 
Der blev også talt om, om der skulle være en dag for børn med forskellige lege og aktiviteter afsluttende 
med børnedisko. 
 

 

Næste møde 16/6 kl. 19.30 

 

 

 

 

 


